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Sportraad 

Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Geen opmerkingen. 
 
 
Debat Stemadvies met alle adviesraden in Kaap 
In navolging van de voorstelling van de verschillende memoranda van de stedelijke adviesraden werden er per 
raad 2 vragen opgesteld die op 15 september aan alle politieke partijen vanuit de OAO (Overkoepelende 
Adviesraad Oostende) werden voorgelegd (zie vorig verslag). Gezien de vele vragen was er wel weinig marge 
voor debat. De adviesraden werden wel door alle politieke partijen naar waarde geschat en de Sportraad geeft aan 
dat de subsidie die ze krijgen toereikend  om de jaarlijkse standaardkosten te dekken. 

Wat betreft de doorlichting van de adviesraden via het participatietraject van de dienst Externe Relaties zal er 
binnenkort vergadering met de OAO plaatsvinden. 

 
Commissie erkenning/subsidiëring – Stand van zaken 
In navolging van de commissie die plaatsvond op 17 september en de interne terugkoppeling op de dienst Sport 
werd alvast een ontwerp gemaakt van een nieuw erkenningsreglement. Dit ontwerp moet aanzien worden als een 
werkdocument en zal worden teruggekoppeld op de volgende eerstvolgende commissie (23 oktober) en dan later 
op de raad van bestuur. In een volgende stap wordt het subsidiereglement herwerkt in 2 fasen: 

 behandeling van de criteria kwantiteit, kwaliteit en doelgroepenbeleid; 
 behandeling van de criteria infrastructuur en evenementen. 

 
 
Op 23 oktober  
Voor een definitieve goedkeuring van een nieuw erkenningsreglement en subsidiereglement is het echter wachten 
tot beide afgetoetst kunnen worden met het nieuwe beleid. 
 
 
Feest van de Sport - Optredens / Jury 2 Feest van de Sport (samenstelling) – plaats en datum 
Optredens 
Momenteel zal de dansgroep van de WIK 2 korte optredens verzorgen en FAVOR’ite Dance Spot is ook van de 
partij voor een iets langer optreden. 
 
Jury 2 (samenstelling, plaats en datum) 
Onderstaande vakjury zal op 7 november om 18.00 uur samenkomen in de brasserie van de Wellington Golf 
Oostende om de laureaat binnen elke categorie te kiezen.  
 

 Alain Kreytens (pers) 
 Peter Rossel (pers) 
 Els Vandycke (externe sportfunctionaris) 
 Marleen Decordier (externe sportfunctionaris) 
 Dirk Poppe (voorzitter Sportraad) 

 



De jury en het gekoppelde diner met de leden van het dagelijks bestuur van de Sportraad zal hierop volgen. 
 
Datum Feest van de Sport en weerhouden kandidaturen 
Dit jaarlijkse sportfeest gaat door op 6 december in CC de Grote Post. De eerste jury heeft onderstaande sporters 
weerhouden binnen de desbetreffende categorie om mee te nemen naar die viering. 
 

Jeugdsporter 
 Beau Brunclair  
 Brent Deklerck 
 Jorre Claeys 

 

Jeugdsportster 
 Ilke Cuffez 
 Janne Deleu 
 Lyssa Vansteenkiste 

Jeugdsportploeg 
 Synchroon trampolineteam WIK 
 Waterpolo U17 
 Ropeskipping Oostende - Beloften 

meisjes 
 

Bijzondere 
sportprestatie 
Dukes On Wheels 
 

Sportman 
 Xander Hebb 
 Indra Médard 
 Marlon Colpaert 

Sportvrouw 
 Lotte Vanhauwaert 
 Fran Vanhoutte 
 Marit Janssens 

Sportploeg 
 BC Filou Oostende 
 KRNSO Damesteam 8 met 

stuurvrouw 
 Ostend Exiles Cricketclub 

Olympiërs 
 Anouk Geurts 
 Becky Massey 
 Billy Massey 
 Emma Plasschaert 
 Helena Ponette 
 Yannick Lefèbvre 

 
 
Ontvangst Sportraad op stadhuis: zaterdag 16/11 om 14.00 uur 
Deze ontvangst werd alvast goedgekeurd op het College van Burgemeester en Schepenen. Net als vorig jaar zullen 
opnieuw max. 5 bestuursleden worden gehuldigd van Oostendse sportclubs die voldoen aan onderstaande 
voorwaarden: 
 

 Om in aanmerking te komen moet men minimaal 20 jaar actief geweest zijn als bestuurslid waarbij; 
 de functie niet 20 jaar dezelfde moet zijn; 
 de termijn van 20 jaar kan gelden over meerdere verenigingen heen (bestuurslid die wisselt van 

Oostendse vereniging); 
 men nog actief mag zijn als bestuurslid; 
 de LAA postuum kan worden toegekend. 

 Per vereniging kan men jaarlijks maximaal 1 kandidaat per jaar voordragen. 
 Men kan de LAA maar éénmaal ontvangen vanaf heden. 
 Maximaal 5 bestuursleden komen jaarlijks in aanmerking om een LAA te ontvangen. 
 Verenigingen kunnen hiervoor kandidaturen indienen bij de sportraad, gekoppeld aan een motivatie om 

de kandidaat in aanmerking te nemen. 
 Een commissie of de RVB van de Sportraad kiest dan op basis van de ingediende kandidaturen wie de 

selectie van 5 haalt.  
 
De Sportraad zal een oproep versturen naar alle erkende sportclubs en aanbieders om kandidaturen te verzamelen. 
De commissie komt samen op 23 oktober om zich te buigen over alle kandidaturen. 
 
 
Aanpassing RIO / Timing  onbemande sporthallen - Stand van zaken 
Het College van Burgemeester en Schepenen heeft deze beslissing verdaagd.  
 
 
Infrastructuur: vloer basketbalzaal Koninklijke Stallingen 
De dienst Sport werd pas recent op de hoogte gesteld via meerdere klachten van trainers die werden ingediend in 
het O-punt + ook via de doorgestuurde agenda van de Sportraad. Dit euvel wordt opgevolgd en de firma (Stals) 
die de renovatie heeft uitgevoerd werd gecontacteerd. Zij komen ter plaatse om dit op te volgen. In deze context 
wil de dienst Sport wel meegeven dat dergelijke punten op korte termijn aankaarten via O-punt/voorbrengen op 
de sportraad geen logische werkwijze is. In de eerste plaats is een signalisatie naar dienst Sport via telefoon of 
mail aan de orde. Indien problemen blijven aanslepen dan kan men beroep doen op de Sportraad. 

 



Mail gebundelde info Sport – belangrijkste zaken kort toelichten 
Begin september werd een gebundelde mail verstuurd naar alle sportclubs met enkele belangrijke zaken om mee 
rekening te houden. Hieronder een overzicht van de belangrijkste en nog actuele punten: 
 

 De campagne 'Een Zee aan Vrije Tijd' ter promotie van het vrijetijdsaanbod in Oostende omvat een 
gratis vormingsaanbod voor verenigingen. De dienst Sport zet graag 2 vormingen n de kijker: 

o De kick-off sessie van verenigingeninfo op zaterdag 19 oktober is absoluut een aanrader. In 
samenwerking met Vereniginginfo.be biedt Stad Oostende ondersteuning op maat van de 
lokale vzw’s of feitelijke verenigingen. Na deze infosessie kan men een activatiecode 
aanvragen om de vzw of feitelijke vereniging gratis te registeren voor 3 jaar op de website van 
de partner. Verenigingen hebben dan onbeperkt toegang tot verschillende modules: 
 uitgebreide test: onmiddellijk rapport om te zien in hoeverre jouw vereniging in orde 

is, mét bijhorende stappenplannen; 
 eerstelijns support (nakijken van statuten, vergoedingsmogelijkheden, 

boekhoudkundige vragen, fiscale attesten, verzekeringen,…) 
 nuttige info over administratieve, fiscale en boekhoudkundige topics 
 instructievideo’s en webinars over tal van onderwerpen die men ten allen tijde kan 

bekijken 
 … 

 
o De vorming rond de UiTdatabank gezien de dienst externe Communicatie meer zal inzetten op 

wijkcommunicatie waarbij de activiteiten uit de wijk gepromoot worden via o.a. nieuwe 
digitale borden. Dit aanbod zal rechtstreeks uit de UiTdatabank komen, dus verenigingen 
hebben er baadt bij om hun aanbod correct in te voeren in de UiTdatabank zodat het juist 
doorstroomt.  
 

 Ook de Vlaamse Sportfederatie en Sport Vlaanderen zorgen regelmatig voor interessante 
bijscholingen en vormingssessies. Meer info op www.oostende.be/opleidingen-en-vormingen. Noteer 
alvast de Dag van de Sportclubbestuurder (7 december) en de Dag van de Trainer (13 tot 15 december) 
in de agenda. 
 

 We merken dat een aantal websites van Oostendse sportclubs nog verouderde info bevatten zoals de 
subsidie 'gedeeltelijke terugbetaling van het lidgeld' door de Stad en het oude stadslogo. De subsidie 
wordt sinds een aantal jaar niet meer toegekend. Het correcte logo voor websites en drukwerk is te 
vinden op www.oostende.be/logo.  

 
 Als sportdienst dragen we graag ons steentje bij om jullie aanbod te promoten via onze kanalen. 

Op www.oostende.be/communicatie-ondersteuning-sportclubs leggen we uit hoe je hiervan gebruik kan 
maken. 
 

 Tot en met zondag 13 oktober zorgt Stad Oostende voor een uitdagend trailrunparcours vol 
hindernissen in Sportpark De Schorre. Ook dit jaar nodigen we alle sportclubs bij het begin van het 
klassieke sportjaar uit om het parcours te ontdekken na de schooluren en tijdens de weekends. Clubs die 
het parcours van 2 km afleggen in clubkledij en daarvan een toffe foto posten op socials met hashtag 
#oostendemijnsportstad, maken kans op een leuke prijs! Meer info op www.oostende.be/trailrun.  
 

 Zit er erfgoed in jouw vereniging? Erfgoedcel Kusterfgoed wil het roerend erfgoed van Oostendse 
verenigingen in kaart brengen. Zijn in jouw vereniging objecten te vinden die mogelijks erfgoedwaarde 
hebben? Denk hierbij aan een verenigingsarchief, foto’s of historische voorwerpen zoals uniformen, 
vlaggen, decors, muziekinstrumenten, sport- of spelattributen, etc. Vul dan zeker deze bevraging in. Je 
vindt het formulier hier. 

 
 
Vernieuwde sporthoek (kledij en materiaal) in Kringwinkel 
Er werden duidelijkere visuals aangebracht in de Kringwinkel waar de ingezamelde sportkledij wordt verkocht. 
De link met de UiTPAS was niet duidelijk aanwezig, maar nu wel. Personen met een UITPAS aan kansentarief 
kunnen aan 50 % korting de gewenste sportkledij aankopen. 
 
 



Varia 
 ABC-clubs gaven aan dat de accommodatie na het frisbeetoernooi niet proper werd achtergelaten + er 

was schade aan een toilet. De organisatie zal instaan voor de kosten. De weersomstandigheden hielpen 
ook niet echt in deze context. Dergelijke grote events zijn wel een meerwaarde voor de Stad Oostende.  

 Op de achterste terreinen wordt er soms veel afval achtergelaten op de terreinen van de Schorre. De dienst 
Sport geeft dit door aan de dienst openbaar domein. 

 Voor het komende weekend is er een parkeerverbod op het Sportpark rond de polyvalente sporthal en 
verder richting de bmx-piste en evenementenweide. Dit geeft wat conflict met de werking van TTC Drive. 
De contactgegevens van de bmx-club werden doorgegeven voor onderlinge afstemming.  

 De concessieprocedure van de cafetaria van het zwembad werd doorlopen, maar niemand tekende in. 
Geïnteresseerden werden gecontacteerd om te peilen naar waarom men niet heeft ingetekend. Rekening 
houdende met dit alles zal FARYS een nieuwe procedure opstarten. 

 Alain Coussement is genomineerd voor official van het jaar vanuit de VSF. Stemmen kan via 
https://www.weekvandeofficial.be/legends 

 Voor de herstelling van de turnvloer van KOTV Noordzee  wordt gevraagd om in goed overleg te gaan 
met de club gezien het hoogseizoen. Men ziet de werken liefst in een  vakantieperiode gebeuren om de 
werking van de club niet te verstoren. 

 De concessie voor de bar van Hermes Volley is ok, maar de club heeft vragen over de nodige 
verzekeringen. Dit dient afgestemd te worden met FARYS, maar is normaal opgenomen in de concessie-
overeenkomt. 

 TTC-Drive vraagt zich af of het rookverbod rond sportcentra nu al is ingegaan vanaf 1 september? De 
asbak voor de deur van het gebouw is verdwenen, maar deze kan worden gevonden om de hoek en aan 
de achterkant van de Mr. V-arena. Het rookverbod gaat pas in voege vanaf 1 januari, maar er is wel al 
een campagne hierrond van start gegaan in september. Er is wel wat onduidelijkheid over de regels voor 
sportcentra met of zonder cafetaria. 


